

圖資與檔案學刊

第 14 卷第 1 期 (第 100 期) | 2022 年 6 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

序言	i-iv
學術論文	
無預處理深度學習之生物辨識認證系統於數位圖書館 李正吉、林聖邦、李崇璋	1-29
歷史學系大學生撰寫課程論文之資訊行為研究 陳世娟、余幸娟	30-68
大學生英語學習動機與圖書館英語數位學習資源使用 分析：以輔仁大學為例 陳奕霖、林麗娟	69-120
以 CIDOC CRM 建置現代舞舞蹈家舞作知識本體平臺之 研究 朱軒廷、柯皓仁	121-155
實務工作報告	
社區資訊學：圖書館促進社區發展 鄭鈴慧、王梅玲	156-180
e 手包辦新聞網 陳惠如、羅崇銘	181-210

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 14, No. 1 (No.100) | June 2022 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial i-iv

Research Articles

Authentication System of Biometrics without Preprocessing Deep Learning in Digital Library 1-29
Cheng-Chi Lee & Shang-Bang Lin & Chung-Wei Li

A Study on Information Behavior of Undergraduates of Department of History in Essay Writing 30-68
Shih-Chuan Chen & Hsing-Chuan Yu

Analysis of English Learning Motivation and the Use of Library English Learning Resources among College Students: A Case for Fu Jen Catholic University 69-120
Yi-Lin Chen & Lih-Juan ChanLin

Study on Establishing an Ontology Platform of Modern Dancers' Dance Works Based on CIDOC CRM 121-155
Hsuan-Ting Chu & Hao-Ren Ke

Practical Report

Community Informatics: Library Facilitating Community Development 156-180
Ling-Hwey Jeng & Mei-Ling Wang

E-hand News 181-210
Hui-Ru Chen & Chung-Ming Lo